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Protokół Nr XXXVII/2017 

z odbytej sesji Rady Miejskiej w Rzepinie 

w dniu 25 października 2017r. o godz. 13:30 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

 

Pkt 1. Sprawy regulaminowe:  

Pkt 1.1. otwarcie sesji i stwierdzenie kworum.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Damian Utracki otworzył XXXVII zwyczajną sesję VII 

kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie. Po powitaniu wszystkich zebranych oświadczył, że 

zgodnie z listą obecności, w sesji udział bierze 14 radnych, w związku z czym Rada jest 

władna do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności radnych i gości stanowi 

załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu).  

 

Pkt 1.2. zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki zwrócił się z pytaniem, czy radni mają uwagi, 

bądź inne propozycje do przedstawionego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad? 

Radni nie wnieśli uwag i innych propozycji do przedstawionego porządku obrad sesji. 

 

Pkt 1.3. przedstawienie porządku obrad. 

1.Sprawy regulaminowe: 

   1.1.otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

   1.2.zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad,  

   1.3.przedstawienie porządku obrad, 

   1.4.przyjęcie protokołu z sesji zwyczajnej odbytej w dniu 27.09.2017r.      

2.Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

3.Podjęcie uchwał w sprawie: 

3.1.zmiany uchwały budżetowej, 

3.2.zmiany uchwały Nr I/7/2014 Rady Miejskiej w  Rzepinie z dnia 01.12.2014r.w sprawie 

powołania członków stałych komisji Rady Miejskiej w Rzepinie,  
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3.3.zmiany uchwały Nr XXX/229/2017 Rady Miejskiej w Rzepinie z dnia 31.03.2017r. w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 

dla obszaru leżącego przy ul. Północnej i ul. H. Sawickiej w Rzepinie,  

3.4.aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Rzepin oraz miejscowych planów zagospodarowania  przestrzennego, 

3.5.udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu. 

4.Interpelacje, wnioski, zapytania i  sprawy różne. 

5.Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   

6.Zamknięcie sesji.    

 

Przewodniczący Rady poinformował, że  porządek obrad sesji został przyjęty przez 

aklamację. 

 

Pkt 1.4.przyjęcie protokołu z sesji zwyczajnej odbytej w dniu 27.09.2017r.      

                                                                                                                         

„Za” przyjęciem protokołu  z sesji zwyczajnej odbytej w dniu 27.09.2017r. głosowało 

13 radnych,  przy 1 głosie  „wstrzymującym się”. 

                                                                        

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

Zastępca Burmistrza Pan Krystian Pastuszak poinformował, że między sesjami odbył 

spotkanie dot. I biegu Świętego Huberta w Puszczy Rzepińskiej , który odbędzie się  

4 listopada na dystansie 10 km.  

Brał udział w obchodach 20-lecia kostrzyńsko-słubickiej specjalnej strefy ekonomicznej i  w 

uroczystym przekazaniu samochodu ratowniczo-gaśniczego dla jednostki OSP Kowalów. 

Ponadto brał udział w spotkaniu organizacyjnym w sprawie  uroczystego ślubowania nowo 

utworzonej klasy wojskowej, które będzie miało miejsce 9 listopada 2017r. na Placu 

Ratuszowym w Rzepinie. 

Spotkanie i przyznanie nagrody Burmistrza Rzepina dla  nauczycieli z Okazji Dnia Edukacji 

Narodowej. 

Nadto podpisano umowę na dofinasowanie  realizacji Projektu Dni Puszczy Rzepińskiej 2018 

i Polsko-Niemieckie Święto Plonów. 

Podpisano również umowę najmu nieruchomości Skarbu Państwa będących we władaniu 

PKP. 



3 
 

Zastępca Burmistrza  brał także  udział w spotkaniu zainicjowanym przez Panią Małgorzatę 

Krasucką - Marczyk - Prezes Szpitala w Słubicach nt. bieżącej sytuacji i koncepcji 

rozbudowy szpitala. 

Poza tym omówiono i dokonano podpisania protokołu  z przeprowadzonej w urzędzie 

kontroli przez Regionalną Izbę Obrachunkową  w  Zielonej Górze- dodaje Pan Krystian 

Pastuszak. 

Pkt 3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Pkt 3.1. zmiany uchwały budżetowej. 

 

Uchwałę omówiła Pani Małgorzata Barwińska Skarbnik Gminy.  

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie.  

 

Pkt 3.2. zmiany uchwały Nr I/7/2014 Rady Miejskiej w  Rzepinie z dnia 01.12.2014r.w 

sprawie powołania członków stałych komisji Rady Miejskiej w Rzepinie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki poinformował, że w uchwale chodzi o 

unormowanie stanu formalno-prawnego, w związku  z wyborami uzupełniającymi do Rady 

Miejskiej w Rzepinie,  w których Pan Jarosław Dudzis wybrany został radnym i wyraził chęć  

pracy w Komisji Gospodarczej. 

   

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie.  

 

Pkt 3.3. zmiany uchwały Nr XXX/229/2017 Rady Miejskiej w Rzepinie z dnia                      

31.03.2017r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu. 

zagospodarowania  przestrzennego dla obszaru leżącego przy ul. Północnej i ul. H. 

Sawickiej w Rzepinie.  

 

Pani Joanna Pych – Kierownik Referatu i Zamówień Publicznych urzędu poinformowała, że 

w tytule  uchwały Nr XXX/229/2017 Rady Miejskiej w Rzepinie z dnia 31.03.2017r. oraz  w 

§ 1 tej  uchwały zmienia się nazwę ulicy Hanki Sawickiej na  nazwę  ul. Elizy Orzeszkowej. 

Pytań nie wniesiono. 
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„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie.  

 

Pkt 3.4. aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Rzepin oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego. 

 

Pani Joanna Pych poinformowała, że zgodnie z zapisami ustawy o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym Rada Miejska ma obowiązek co najmniej jeden raz w 

czasie trwania kadencji podjąć uchwałę w sprawie aktualności studium  uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania  przestrzennego oraz  miejscowych planów. 

Taka ocena została przeprowadzona i z analizy wynika, że studium jest częściowo nieaktualne 

w części graficznej i w części tekstowej- plany  w większości są aktualne. Rada Miejska 

odrębnymi uchwałami podejmie działania zmierzające do aktualizacji studium i planów , 

takie działania będą podejmowane w miarę zgłaszanych potrzeb przez  inwestorów oraz przez 

burmistrza – dodaje Pani J.Pych. 

 

Pytań nie wniesiono. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 3.5. udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu. 

 

Pani Elżbieta Pych – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i 

Drogownictwa urzędu poinformowała, że uchwała  dotyczy pomocy finansowej , którą Gmina 

Rzepin ma udzielić Województwu Lubuskiemu jest to kwota 130.500,00zł  i ma  być 

przeznaczona na dofinansowanie zadania pn. „Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej 

nr 139 w m. Kowalów”. 

Pytań nie wniesiono. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

Pkt 4. Interpelacje, wnioski, zapytania i  sprawy różne. 
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Na wstępie radny  Stanisław Zieliński poinformował, że wpłynęły dwa wnioski do 

wiadomości Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej od Sołtysa Wsi Lubiechnia Mała 

dotyczące ujęcia w budżecie gminy na 2018r. środków na wybudowanie wodociągu we wsi 

Lubiechnia Mała oraz na przeprowadzenie remontu drogi na odcinku 1,5 km (od przejazdu 

kolejowego do m. Lubiechnia Mała). 

Radna Agnieszka Wodara zadała pytanie, jakie byłyby koszty na postawienie hydroforu, żeby 

zabezpieczyć choćby przeciwpożarowo tę miejscowość? 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że uzbrojenie studni wraz z siecią to koszt ok.1,5 mln zł. 

Następnie radny Józef  Olesek zadał pytanie, czy ulegnie zmianie organizacja ruchu, po  

oddaniu  drugiej nitki obwodnicy Rzepina?. 

Zastępca Burmistrza wyjaśnił, iż ruch tranzytowy będzie puszczony obwodnicą. 

 

Natomiast radny Dariusz Wąsowicz poruszył sprawę dot. rozbudowy Ośrodka Wsparcia w 

Rzepinie  – sugerował, by wypracować kompromis w tej sprawie, zorganizować spotkanie  i 

w najbliższym czasie podjąć konkretne  działania w celu rozbudowy Powiatowego Ośrodka 

Wsparcia.  

 

Nadto głos zabrał Sołtys Sołectwa Kowalów, pytając jak wygląda kwestia zamontowania 

lampy oświetleniowej przy ul. Słubickiej w Kowalowie ?. 

 

Głos zabrał również  Sołtys  Sołectwa Lubiechnia Wielka pytając, co z gruzem zalegającym 

koło biblioteki ?  

Zgłosił także kwestię dot. ustawienia dwóch  lamp oświetleniowych przy budynku biblioteki, 

kwestię remontu drogi gminnej, remontu dachu na budynku biblioteki, który został 

uszkodzony podczas  wichury oraz  remontu dachu na budynku Świetlicy Wiejskiej w 

Lubiechni Wielkiej. 

 

Natomiast radny Jarosław Dudzis sugerował, aby powołać nowy Gminny Ośrodek Wsparcia 

w Rzepinie, ponieważ 99% uczestników w Powiatowym Ośrodku Wsparcia jest z Gminy 

Rzepin,  budynek znajduje się na terenie Rzepina, dlatego też zdaniem radnego należy iść w 

tym kierunku, by powstał Gminny Ośrodek Wsparcia w Rzepinie. 
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Aczkolwiek  radna Agnieszka Wodara  uważa, iż należałoby poczekać z powołaniem 

Gminnego Ośrodka Wsparcia, gdyż Powiat  w chwili obecnej  wystąpił z pismem do 

Wojewody o wsparcie finansowe,  a więc  należy poczekać na odpowiedź, aż pewne rzeczy 

się wyklarują. 

 

Jednakże radny Jarosław Dudzis uważa, że Powiat, a Gmina są to dwie różne instytucje, bo 

jeśli Powiat chce utrzymać Powiatowy Ośrodek Wsparcia to, gmina nie ma nic przeciwko 

temu, lecz gmina chce utworzyć Gminny Ośrodek Wsparcia, by móc o wszystkim decydować 

i na pewno nikt nie zaszkodzi uczestnikom tego Ośrodka - dodaje.  

 

Natomiast radny Waldemar Rycerz proponował, żeby Gmina przejęła/wykupiła budynek po 

byłej Telekomunikacji w Rzepinie, gdzie można by było przygotować pomieszczenia na   

Ośrodek Wsparcia , jak również  mogłyby spotykać się tam Rzepińskie Stowarzyszenia. 

 

Radny Dariusz Wąsowicz dodaje, iż osoby które były na spotkaniu wiedzą jakie jest 

stanowisko rodziców, tak więc  należy tym osobom pomóc. Jednakże dużym zdziwieniem jest 

fakt, że na spotkaniu nie było władz powiatowych, ani  gminnych. 

  

Następnie głos zabrała radna Rady Powiatu Słubickiego  Pani Danuta Sawicka informując, iż 

tak jak radna Agnieszka Wodara powiedziała, należy zakończyć pewne procedury, a 

następnie  podjąć odpowiednie decyzje. 

Aczkolwiek Zarząd  Starostwa chciałby nadal nadzorować i prowadzić Ośrodek Wsparcia w 

Rzepinie, gdyż liczy się wyłącznie  dobro osób niepełnosprawnych i ich rodzin - dodaje.  

 

Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki proponował, aby doszło do wspólnego spotkania 

radnych Rady Powiatu Słubickiego, Zarządu Starostwa z radnymi Rady Miejskiej i 

Burmistrzem Rzepina, by przedstawić jak sytuacja wygląda. 

 

Nadto Pan Przewodniczący Rady poinformował, że do Rady Miejskiej w ustawowym 

terminie została przedłożona przez Burmistrza Rzepina informacja o wynikach analizy 

oświadczeń majątkowych osób  ustawowo zobowiązanych do ich złożenia.  

 

Wpłynęło również pismo od Prezesa Sądu w Słubicach z sugestią w jakich zakładach pracy 

mogą być wykonywane prace porządkowe dla skazanych - jest to: 
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-Przedsiębiorstwo Wodno-Kanalizacyjne „Eko” Rzepinie w liczbie 30 osób, 

- Zakład Administracji Mieniem Komunalnym Spółka z o. o w Rzepinie w liczbie 30 osób, 

- Urząd Miejski w Rzepinie w liczbie 20 osób. 

 

Pan Przewodniczący poinformował  także, iż wpłynęły trzy wnioski o udostępnienie 

informacji publicznej w sprawie:  toczących się spraw sądowych przeciwko Burmistrzowi 

Rzepina,  przeprowadzonych przetargów w 2016 i 2017 roku- jakie firmy brały udział w 

przetargach oraz wysokość środków finansowych otrzymanych od firm budujących na terenie 

Gminy Rzepin elektrownie wiatrowe i na jakie cele wydane zostały te pieniądze w roku 2016 

i 2017.    

Aczkolwiek  w takich przypadkach Przewodniczący Rady nie jest osobą ani  zobowiązaną, 

ani kompetentną według ustawy do udzielania takiej informacji, bo ich zwyczajnie nie 

posiada-dodaje Przewodniczący Damian Utracki. 

 

Ponadto Przewodniczący Rady zwrócił się z przypomnieniem o zestawienie projektów z 

dofinansowaniem zewnętrznym  (jaki projekt, jaka kwota, gdzie składany, na jakim etapie jest 

realizowany, itp.), o które prosił już dawno temu.  

 

Pkt 5. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   

 

Zastępca Burmistrza Rzepina Pan Krystian Pastuszak odpowiedział, że gdy chodzi o 

Powiatowy Ośrodek Wsparcia – zostanie zorganizowane spotkanie otwarte, tak więc zostaną 

zaproszeni radni Rady Miejskiej w Rzepinie , radni  powiatowi z okręgu Rzepina oraz cały  

Zarząd Powiatu  i osoby związane z Powiatowym Ośrodkiem Wsparcia tj. opiekunowie, 

rodzice oraz mieszkańcy. 

Zostanie  przedstawiona koncepcja przejęcia POW, gdyż lepiej będzie dla uczestników,  jeżeli 

będzie to Ośrodek Gminny.   

Poza tym jak Powiat może występować o środki zewnętrzne, nie mając tytułu prawnego do 

lokalu (umowa została wypowiedziana - ze strony Powiatu) - dodaje Zastępca Burmistrza. 

 

Gdy chodzi o oświetlenie uliczne w Kowalowie- termin zawarcia umowy na wykonanie 

oświetlenia jest do końca grudnia 2017r., tak więc w br. oświetlenie będzie dostawione. 
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Jednakże umowa nie obejmuje oświetlenia w Lubiechni Wielkiej, a więc w tym  roku 

oświetlenie nie zostanie dostawione – powiedział Zastępca Burmistrza. 

 

Z uwagi na  huragan, który poczynił duże szkody w Gminie Rzepin  prace, które zostały 

wymienione przez Sołtysa Lubiechni Wielkiej nie mogły być wykonane (dot. to też drogi, 

która miała być remontowana). 

Jeżeli chodzi o zalegający  gruz obok bib zostanie wywieziony – wyjaśnił Pan Zastępca 

Burmistrza. 

 

Gdy chodzi o stan dachu na budynku biblioteki po huraganie  – w tym temacie wypowiedział 

się Pan Sławomir Karatysz – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej informując, iż osoby 

zamieszkałe w budynku przyległym do biblioteki nie  skorzystały z formy wsparcia, którą 

chciał zaoferować OPS w Rzepinie, gdyż szkody były nie duże.  

 

Pan Bogusław Baranowski – Przewodniczący  komisji ds. szacowania strat po huraganie 

Ksawery dodaje, że  na dachu budynku biblioteki w Lubiechni Wielkiej został uszkodzony 

jeden gąsior i dwie dachówki, gdy chodzi o dach na Świetlicy Wiejskiej w Lubiechni Wielkiej 

– nie wpłynął wniosek do komisji , by oszacować straty w związku  z huraganem. 

 

Wobec powyższego Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż gąsior i te dwie dachówki na dachu 

budynku biblioteki w Lubiechni W. zostaną poprawione. 

 

Nadto Sołtys Lubiechni Wielkiej poinformował, że dach nad gankiem Świetlicy Wiejskiej   

jets na tyle uszkodzony, że woda leci się po ścianie, uszkodzony jest też mocno dach nad 

sceną i niedługo się wszystko zawali, a zbliża się Sylwester. 

 

Nawiązując do powyższego Zastępca Burmistrza zadał pytanie - ile w budżecie sołeckim 

zostało zabezpieczone środków na remont tego dachu, a ile na imprezy  oraz ile środków 

wpłynęło z wynajmu Sali? 

 

Sołtys odpowiedział, iż szczegółowe wyliczenia jest w stanie podać na następną sesję. 

  

6. Zamknięcie sesji.    
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Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki o godz. 

15:45 zamknął XXXVII zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Rzepinie. 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodniczył: 

M.Szewczyńska                                                               Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

                                                                                                 (-)  Damian Utracki 

 

 

 


